



APPLICATION FORM FOR LIFELONG LEARNING SCHOLARSHIP

終身學習獎學金申請表

STUDENT INFORMATION 學生資料			
Chinese Name 中文姓名		English Name 英文姓名	
Date of Birth 出生日期	DD/MM/YY 日/月/年	ID/Passport NO. 身份證/護照號碼	
University 就讀大學			
Major 就讀專業			
Annual Tuition Fee 每學年學費			
Supporting Document (Please attach) 證明材料 (請夾附)	<input type="checkbox"/> Admission Offer/ Transcript 錄取通知 ¹ / 成績單 ² <input type="checkbox"/> Invoice of tuition fee 學費繳費通知 <input type="checkbox"/> Payment proof of tuition fee 學費繳費憑證		
Bank Information for Reimbursement 報銷所需之銀行信息	Name of the Bank 銀行名稱		
	Account Number 賬戶號碼		
	Name of Account Holder 賬戶持有人姓名		
¹ Only new applicants need to provide the admission offer. 僅新申請者需提供錄取通知。 ² The scholarship holder must provide the transcript of each semester that they need to reimburse the tuition fee. 獎學金得主須提供所需報銷學費學期之成績單。			

DECLARATION 聲明

I declare that the information provided in this application form is complete and true to the best of my knowledge. And I fully understand and agree that:

1. The scholarship holder must maintain excellence in character and academics, with at least 70% of GPA full mark and without misbehavior warned by the university;
2. The scholarship holder will try their best to share their knowledge and experience with the community of Han Academy. When needed, they could come back to the school at least once a year;
3. The tuition fee needs to be paid by the family of the student first, after successful review of the supporting documents, reimbursement will be made to the bank account provided above;
4. Once the above terms are violated, the scholarship holder need to refund all of the previous scholarship received to Han Academy and Happy Life Education Foundation Limited, and the School and the Foundation reserve all rights to make the final decision.

本人於該申請表中所提交之資料完整、準確。本人完全明白且同意：

- 1、獎學金得主必須保持品學兼優，需至少達到所在大學滿分 GPA 之 70%且未曾因不端行為而受到大學警告；
- 2、獎學金得主將盡其所能為漢鼎社群分享其自身的經驗與知識，如有需要，能夠做到每年回校一次進行分享；
- 3、學費需由學生所在家庭先行支付，成功核查獎學金申請所需證明材料後，將報銷至提供之銀行賬戶。
- 4、如有違反上述條款，獎學金得主需全數退回此前獲發之獎學金予漢鼎書院、益利樂生教育基金有限公司，且漢鼎書院及益利樂生教育基金有限公司擁有最終決定權。

Signature of Parent/ Guardian

家長/監護人姓名：

:

Signature of Student

學生簽名：

Telephone 聯絡電話：

Email 聯絡電郵：

Date 日期：